Call for papers:
 
2016 European Population Conference
Mainz, Germany, 31 August-3 September 2016 
Deadline for submissions: 15 December 2015.
 
The European Association for Population Studies (EAPS) invites contributions to the next European Population Conference (EPC2016) to be held at Johannes Gutenberg University in Mainz, Germany, 31 August - 3 September 2016. 

EPC2016 is a general scientific population conference where the topic “Demographic Change and Policy Implications” will receive special attention. 

Abstracts/papers must be submitted only via the conference website: http://epc2016.princeton.edu. 

Submissions should be made to one of the conference themes, which will be developed into a series of sessions by the Convener of each theme. The deadline for submissions is 15 December 2015. 

At the EPC2016 only one submission as a first author is allowed. Participants may, however, co-author other papers or posters. Submissions may take the form of an abstract although full papers are preferred. Authors will be informed about acceptance of their submission by early March 2016.



  
Appel à communications : 
Conférence européenne sur la population 2016
Mayence, Allemagne, 31 août-septembre 2016

 

Date limite de soumission : 15 décembre 2015. 

L'Association européenne pour les études démographiques (EAPS) fait un appel à contributions pour sa prochaine Conférence européenne sur la population (EPC2016), qui se tiendra à l'Université Johannes Gutenberg de Mayence (Allemagne), du 31 août au 3 septembre 2016. 

EPC2016 est une conférence scientifique générale sur la population lors de laquelle le thème « Changement démographique et implications politiques » recevra une attention particulière.

Les résumés et communications doivent être soumises exclusivement sur le site web de la conférence :http://epc2016.princeton.edu. 

Les soumissions doivent être faites à l'un des thèmes de la conférence ; le coordinateur de chaque thème sera chargé de constituer une série de séances à partir des communications acceptées. La date limite pour les soumissions est le 15 décembre à 2015. 

Pour cette conférence, une seule soumission en tant que premier auteur est autorisée. Les participants peuvent, toutefois, apparaitre en tant que co-auteurs d'autres communications ou posters. Les soumissions peuvent prendre la forme d'un résumé mais des communications complètes seront préférées. Les auteurs seront informés de l'acceptation de leur soumission au début de mars 2016.

